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Plats och tid Förvaltningsbyggnaden Arvidsjaur klockan 14.00-14.45. 

 

 

Beslutande Sara Lundberg (s), ordförande 

Marcus Lundberg (s) 

Margoth Holmqvist (v) 

Martin Nilsson (c), tjg ers 

Ann-Karin Sörmo (c), tjg ers 

 

 

 

 

 

Övriga närvarande Jonas Stenberg, Västra Kikkejaur sameby   § 55 

Jörgen Persson, Västra Kikkejaur sameby   § 55 

Britta Lundgren, planingenjör   § 55 

Christer Nilsson, Svevind   § 56 

Ulf Starefeldt, kommunchef 

Birgitta Häggström, ekonomichef 

Liselott Sandström, sekreterare 

 

 

 

Utses att justera Marcus Lundberg 

 

Justeringens Förvaltningsbyggnaden Arvidsjaur 2019-09-02 

plats och tid 
 

    

Underskrifter Sekreterare Liselott Sandström Paragrafer 51-60 

 

   

 Ordförande Sara Lundberg 

 

   

 Justerande Marcus Lundberg 

 
 

Anslag / Bevis 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag 

 
Organ Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll  

 

Sammanträdesdatum 2019-08-27 

 

Datum då anslaget 2019-09-02 Datum då anslaget 2019-09-24 

sattes upp tas ned 
 

Förvaringsplats för Kommunstyrelsens kansli 

protokollet 
 

 

Underskrift   
 Liselott Sandström 

 
Utdragsbestyrkande 
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Ärendeförteckning 

 

 

 

 

 

 

 

 

Remittering 

 

 

Remittering 

AuD § 51 Dnr 00004/2019 042 

Avvikelserapportering med åtgärdsplan med anledning av prognostiserat 

underskott för barn- och utbildningsnämnden 

 

AuD § 52 Dnr 00203/2019 317 

Avyttring av belysningsanläggning i Akkajaur, Södra Järvträsk och Holmen 

(Järvträsk) 

 

AuD § 53 Dnr 00126/2019 053 

Fördelning av lokalkostnader mellan nämnder år 2020 (Internhyra) 

 

AuD § 54 Dnr 00230/2019 003 

Riktlinjer och gränsdragningslista - fördelning av lokalkostnader mellan 

nämnder (Internhyra) 

 

AuD § 55 Dnr 00190/2016 009 

 Dnr 00337/2016 256 

Dialogmöte med Västra Kikkejaur sameby med anledning av motion och 

medborgarförslag om försäljning av arrendetomterna vid Arvidsjaursjön 

(Båthusviken) 

 

AuD § 56 Dnr 00001/2019 101 

Information från Svevind om vindkraft 

 

AuD § 57 Dnr 00133/2015 005 

 Dnr 00001/2019 101 

Lägesrapport - Bredband och stadsnät 

 

AuD § 58 Dnr 00173/2016 133 

 Dnr 00001/2019 101 

Lägesrapport 18+ 

 

AuD § 59 Dnr 00001/2017 101 

Heltidsresan - Gemensamt utvecklingsprojekt - Kommunal och SKL 

 

AuD § 60 Dnr 00001/2019 101 

Information från HR-enheten 

 

_____ 

 

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Avvikelserapportering 

med åtgärdsplan med 

anledning av 

prognostiserat underskott 

för barn- och 

utbildningsnämnden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Berörda 

AuD § 51 Dnr 00004/2019 042 

 

Vid kommunstyrelsens behandling av ekonomisk rapport t.o.m. april 

2019-06-04 beslutades att barn- och utbildningsnämnden till dagens 

arbetsutskott skulle lämna en avvikelserapportering med åtgärdsplan med 

anledning av april månads utfall. 

 

Avvikelserapport har lämnats av Ringelskolan. 

 

Större delen av skolledningen slutade vid vårterminens slut, varför det finns 

giltiga skäl till att avvikelserapportering inte har lämnats av övriga 

verksamheter. 

 

Arbetsutskottets beslut 

 

1. Informationen läggs till handlingarna. 

 

_____ 

 

 

Justerandes sign 

 

 
 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Ulf Starefeldt 

Tjänsteskrivelse Kristina Taimi 

Avvikelserapportering med åtgärdsplan Ringelskolan 

Utdragsbestyrkande 

 

  



 
 

ARVIDSJAURS KOMMUN Sammanträdesprotokoll  

Árviesjávrien kommuvdna 
 

DELEGERINGSBESLUT  

Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-08-27 70 
 

 
 

 

Avyttring av 

belysningsanläggning i 

Akkajaur, Södra Järvträsk 

och Holmen (Järvträsk) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Erika Harr 

 

AuD § 52 Dnr 00203/2019 317 

 

Kommunen har antagna regler för när allmän belysning kan anläggas, 

kompletteras eller avyttras. I samband med en genomgång av kommunens 

belysningsanläggningar så har det visat sig att det finns vissa anläggningar 

där det finns skäl till avyttring.  

 

Kommunens regler 

Kommunfullmäktige antog 2011-10-31 § 132 ”Regler för gemensam, 

allmän och enskild belysningsanläggning samt avyttrande av gemensam 

vägbelysning”.  

 

För att avyttra en allmän belysningsanläggning ska antalet fastigheter som 

bebos av mantalskriven person året om understiga fem fastigheter inom ett 

avstånd på 1 km.  

Vid eventuell nedläggning erbjuds boende/fastighetsägare/samfälligheter 

eller liknande som berörs att överta hela belysningsanläggningen eller delar 

av den utan kostnad. Dock får fastighetsägaren själv ombesörja en eventuell 

delning av anläggningen samt inkoppling av ström. 

 

De byar som inte uppfyller de regler som kommunen har i dagsläget är 

Akkajaur, Södra Järvträsk och Holmen (Järvträsk). Kostnad för raseing 

uppkommer vid avyttring. 

 

Prövning av nedläggning ska i varje enskilt fall göras av kommunstyrelsens 

ordförande. I detta fall väljer ordföranden att lyfta ärendet till arbets-

utskottet. 

 

Arbetsutskottets beslut 

 

1. Belysningsanläggningarna i Akkajaur, Södra Järvträsk och Holmen 

(Järvträsk) avyttras i enlighet med gällande regelverk. 

 

_____ 

 

 

 

Justerandes sign 

 
 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Erika Harr 

Utdragsbestyrkande 
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Remittering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Sara Persson 

. Birgitta Häggström 

 

AuD § 53 Dnr 00126/2019 053 

 

Fördelning av lokalkostnader mellan nämnder år 2020 (Internhyra) 

 

Arvidsjaurs kommun har haft internhyra sedan 2009. Senaste revideringen 

av internhyressystemet genomfördes 2015. Efter det har fastigheter sålts 

samt fastigheten Braxen förvärvats av Region Norrbotten.  
 

Kommunstyrelsen beslutade 2018-10-09 om en total översyn av internhyran. 

Den föreslagna fördelningen har gjorts utifrån att varje byggnad ska bära 

sina egna faktiska driftskostnader i form av drift, värme, el, va, sopor, 

kapitalkostnader och städ. Övriga kostnader såsom fastighetsskötsel, 

administration och underhåll fördelas schablonmässigt per m2 bruttoarea. 

Skolor och förskolor har slagits ihop i var sin grupp och har fått samma hyra 

per m2. 
 

Till skillnad från nuvarande internhyresfördelningen så sim- och 

sporthallens hyra i förslaget fördelat lika mellan Barn- och utbildning och 

Kultur/fritid eftersom den nyttjas till undervisning såväl som fritidsaktivitet. 
 

Förslaget innebär att också att den sammanlagda internhyran sänks med ca 6 

miljoner jämfört med år 2018. 

 

Arbetsutskottets beslut 

 

1. Ärendet återremitteras för att ingå i arbetet med att utveckla 

budgetprocessen, den s.k. prislappsmodellen, vars syfte är att ge 

deltagande kommuner tekniska och praktiska förutsättningar för en 

ekonomi i balans. Arbetet drivs i projektform där ekonomichefen är 

projektledare. 

 

_____ 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Remittering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Ulf Starefeldt 

. Sara Persson 

 

AuD § 54 Dnr 00230/2019 003 

 

Riktlinjer och gränsdragningslista - fördelning av lokalkostnader mellan 

nämnder (Internhyra) 

 

Kommunstyrelsen beslutade 2018-10-09 § 203 om en total översyn av 

internhyran inklusive revidering av Handbok för internhyra för Arvidsjaurs 

kommun (Kf 2009-02-23 § 9) samt gränsdragningslisa och 

ansvarsfördelning mellan förvaltare och hyresgäst. 

 

Riktlinjer med gränsdragningslista har upprättats. Riktlinjerna ersätter 

handboken. 

 

Arbetsutskottets beslut 

 

1. Riktlinjer för internhyra för Arvidsjaurs kommun 
 

Återremiss för att redovisa långsiktiga underhållsplaner vad gäller 

större renoveringar (komponentbyte) för respektive nämnd inför det 

årliga budgetarbetet. 
 

2. Gränsdragningslista (Ansvarsfördelning mellan fastighetsförvaltare 

och verksamhet) 
 

Återremiss för komplettering med bland annat större lokalvård, 

fönsterputsning etc. som ska ligga på förvaltarens ansvar och ingå i 

internhyran. 

 

______ 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Dialogmöte med Västra 

Kikkejaur sameby med 

anledning av motion och 

medborgarförslag om 

försäljning av 

arrendetomterna vid 

Arvidsjaursjön 

(Båthusviken) 

AuD § 55 Dnr 00190/2016 009 

 Dnr 00337/2016 256 

 

Arrendetomterna vid Arvidsjaursjön har varit föremål för både motion och 

medborgarförslag där motionär och förslagsställare vill att kommunen säljer 

tomterna till arrendatorerna. 
 

Samhällsbyggnadskontoret har utrett förutsättningar för försäljning (med 

VA och utan VA), förlängning av arrendetider och andra åtgärder som kan 

göras inom arrendelagen när det gäller besittningsrätt. 
 

En förutsättning för att sälja tomterna är att samtliga arrendatorer är villiga 

att köpa tomterna. Så är inte fallet. Ett annat hinder för en eventuell 

exploatering är svårigheterna som uppstår för Västra Kikkejaurs Sameby. 

Samebyns flyttled går genom området och området utgör del av samebyns 

åretruntmarker. 
 

När kommunstyrelsen behandlade ärendet 2019-06-04 var 

samhällsbyggnadskontorets förslag att kommunen fortsätter att arrendera ut 

tomterna och att de 5-åriga arrendetiderna bibehålls med hänvisning till den 

starka besittningsrätten för bostadsarrendatorerna. 

Kommunstyrelsen återremitterade ärendet till arbetsutskottet för dialog med 

berörd sameby. 
 

Jörgen Persson och Jonas Stenberg, repr. för Västra Kikkejaur sameby 

närvarade vid sammanträdet. De anförde följande; 
 

• Samebyn har sin s.k. flaskhals vid Arvidsjaur. Passagen har under åren 

försämrats med anledning av bl.a. traktorer (biltest), skotrar etc. Att 

ordna en ny passage har diskuterats men någon lösning har ännu inte 

hittats. 

• Svårigheter att ta sig förbi samhället med både en mindre och större 

renhjord. Flytten i våras stördes av traktorer, skotrar, hundar och andra 

aktiviteter. 

• Samebyn är också intresserad av att samhället utvecklas, men måste 

ändå se saken utifrån samebyns behov.  

 

Fråga ställdes till samebyn hur de ser på att man flyttar vägen och 

detaljplanerar. Samebyn håller styrelsemöte 28/8 där de tar upp frågan. 

De återkommer och redovisar styrelsens åsikt. 

 

_____ 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Information från Svevind 

om vindkraft 

AuD § 56 Dnr 0001/2019 101 

 

Christer Nilsson, Svevind redovisade vid dagens sammanträde vad 

Energikommissionens mål 2040 om 100% förnybar elproduktion innebär 

och vägen dit. Han informerade även om de fördelar som finns med att 

etablera vindkraft i norra Sverige: 

 

Vad talar för utbyggnad i norra Sverige? 
 

• Relativt få motstående intressen, jämfört med i andra delar av 

Sverige. 

• Stamledningar söderut av god kvalitet. Dock rävs utbyggnad av 

stamnätet om vindkraftens potential i norra Sverige ska kunna tas 

tillvara. Avgörande. 

• Få markägare (Sveaskog och SCA äger stora områden) vilket 

underlättar markförhandlingar. 

• Svens Vindenergi gör bedömningen att ca 90-95% av all 

vindkraftsutbyggnad i Svarige fram till 2030 kommer att sek på 

land, norr om Gävle . Många projekt på gång i norra Sverige. 

 

Fördelar för Arvidsjaur 
 

• Sommar/höstjobb inom anläggning och transport 

• Tysk förmåga/erfarenhet samt boende 

• Högre skatteinkomster av lokala inkomster 

• Stärker skogsbrukets förmåga att investera lokalt 

• Flygplatsen samt ”make-jobb” 

 

Arvidsjaurs kommun har i detaljplan ett område (Fiskträsk) utpekat för 

vindkraft. 

 

Ledamöterna gavs möjlighet att ställa frågor. 

 

_____ 

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Lägesrapport - Bredband 

och stadsnät 

 

AuD § 57 Dnr 00133/2015 005 

 Dnr 00001/2019 101 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2016-10-24 § 20 beslutat att en 

lägesrapport rörande stadsnätet och hur arbetet med bredbandsutbyggnaden i 

kommunen fortskrider ska redovisas till varje arbetsutskott. 

 

Glen Eriksson informerar om följande; 

 

Utbyggnad av fibernätet 

Järvträsk - Utbyggnad pågår. Arbete med fiberblåsning pågår. Schakt är 

klart. 
 

Lauker - På grund av Trafikverkets beslut att inte tillåta schakt på båda sidor 

om vägen tvingas hela projekteringen av Lauker att göras om. Arbetet pågår.  
 

Hedberg/Storberg - Projektering kommer att påbörjas inom 

Hedberg/Storberg-området för radiolänk lösning. 

För att klara ekonomin krävs ca 50 anslutna. Idag finns ca 30 avtal i 

området. 
 

Tätorten - Projektering av förtätning inom tätorten av återstående områden 

pågår. Beräknas bli klara under 2019.  
 

Dokumentation - Arbetet med digitalisering av dokumentation över tätorten 

och ansökan om ledningsrätter för fibernätet fortskrider.  

 

Samverkansprojektet – Stadsnät i Samverkan 

Arbetet i driftsäkerhetsprojektet, för att fylla de krav som ställs i Lag 

2003:389 (LEK) och PTSFS 2015:2 fortskrider. Beräknas vara klart under 

3:e kvartalet.  
 

Samordning sker vid inköp av vissa vitala reservdelar med andra stadsnät 

och därmed halverat kostnaden för reservdelar. 

 

Driftstatus under sommaren 

Under juli månad har totalt 11 larm och 4 felanmälningar inkommit. Larmen 

beror mestadels på strömavbrott och har endast föranlett en åtgärd. 

Samma period förra året var 86 larm och 11 felanmälningar. 
 

Under juni-juli har totalt 125 ärenden registrerats i Ledningskollen, ca 30 av 

dessa härrör sig till bredbandsutbyggnaden. Samma period förra året var 

antalet 56 ärenden. Hittills i år är 250 ärenden registrerade. Under hela 2018 

registrerades 262 ärenden. 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

 
Utdragsbestyrkande 
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 AuD § 57, forts. 

 

Omvärldsbevakning 

De stora aktörerna på bredbandsmarknaden agerar nu för att öka sina 

marknadsandelar och även få kontroll över utbudet i bredbandsnäten. 

Lobbyverksamhet bedrivs på både nationell och EU-nivå.  

I Jordbruksverkets senaste förslag vill man begränsa möjligheten för 

kommunägda stadsnät att söka bidrag för bredbandsutbyggnad. 

 

Leverantörer har även riktat kritik mot kommunala bostadsbolag som 

åberopat undantag i LUK för att låta lokala stadsnäten leverera tjänster utan 

upphandling. Man riskerar därför att göra sig skyldig till ”otillåten 

direktupphandling”. 

 

Däremot, står kommunala och privata bostadsbolag högst på önskelistan för 

dessa leverantörer, av naturliga skäl. 

Men att faktiskt bygga ut infrastruktur på landsbygden är däremot inte lika 

intressant. (Teliaägda Zitius har meddelat intressenterna i Lauker att det inte 

blir någon utbyggnad där) 

 

Det är framförallt två faktorer som gör fibernäten intressanta. Den ena 

faktorn är att TV-utbudet (reklamfinansierat) förflyttas från marksänd och 

satellit baserad teknik till att distribueras över optiska fibernät.   

 

Tele2 äger nu Comhem, som äger Boxer. Man kan spekulera i hur mycket 

bandbredd som kommer att upplåtas till Boxers TV i framtiden, med tanke 

på mobila 5G utbyggnaden. 

Telia köper nu upp Bonnierkoncernen, där TV4 och C-more ingår. 

 

Den andra faktorn är den pågående utvecklingen av digitala vårdtjänster.  

Utvecklingen går mot att fler och fler vårdinsatser ska ske i hemmen. 

Vårdgivare (ofta kommuner eller regioner) kommer därför att vara beroende 

av IT infrastruktur med hög kapacitet till sina vårdtagare och personal för att 

klara sitt uppdrag på ett kostnadseffektivt sätt.  

 

SKL och Svenska Stadsnätsföreningen (SSNF) har visat att utbyggnaden av 

bredbandsnäten i Sverige aldrig hade nått dagens nivå utan drivkraften från 

de lokala stadsnäten. Överlåter man utbyggnaden till de stora aktörerna 

kommer utbyggnaden på landsbygden att stagnera.  

Det som återstår att bygga ut, är de minsta orterna – längst bort. Det är bara 

respektive kommun som har intresse av att medborgarna ska ha tillgång till 

modern IT infrastruktur där.  

 
Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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 AuD § 57, forts. 

 

Omvärldsbevakning, forts. 

Helsingborgs stad lyfter ut stadsnätet ur försäljningen av Öresundskraft. 

Motiveringen är att ”Det är så mycket i framtiden som ligger kopplat till 

fibernätets användning och utveckling”. Man vill säkerställa att Helsingborg 

har fortsatt kontroll över infrastrukturen.  

 

Sammanfattningsvis är det fortsatt viktigt att kommunerna behåller 

rådigheten över sin fiberinfrastruktur.  

 

Kostnadsdrivande faktorer 2019 och framåt 

Vi har ytterligare två nodskåp på tätorten som vi tvingas bygga om pga. att 

fiberkablarnas färgkodade höljen ”ruttnat upp”. Åtgärdas i år. Kostnad ca 

200tkr. Därefter är alla noder åtgärdade. 

 

Antalet ärenden i Ledningskollen ökar, samt att den nya samordningslagen 

gör att mer tid än tidigare måste läggas på ärendehantering, förutom att 

kostnaden för fysisk kabelanvisning ökar.  

 

Trafikverkets ovilja att tillåta schakt på båda sidor om vägen i de byar som 

byggs ut fördyrar både pågående och sannolikt kommande projekt. Pjesker 

blev ca 200tkr dyrare än beräknat. 

 

Arvidsjaurhem har beslutat att upphandla egen kommunikationsoperatör och 

utbyte av kundenheter i sitt fastighetsbestånd. Arvidsjaurstadsnät ser en risk 

i att det kan få negativa konsekvenser för Arvidsjaurstadsnät. 

 

Beroende på vilken leverantör som vinner upphandlingen kan 

Arvidsjaurstadsnät förlora kunderna i Arvidsjaurhem, då skulle stadsnätets 

totala intäkter minska med ca 20 % per år.  

I ett längre perspektiv finns risk för ännu större intäktsminskning, om våra 

kommunala och regionala vårdgivare köper tjänster via annat nät än 

Arvidsjaurstadsnät. 

För att koncernyttan ska överväga i ett kort perspektiv, måste affären 

generera en kontant ersättning till Arvidsjaurhem på närmare 50 kr exkl. 

moms per lägenhet och månad. I ett längre perspektiv bör den ersättningen 

öka. 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

 
Utdragsbestyrkande 
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Beslutet skickas till; 

. Glen Eriksson 

. Arbetsutskottet 

. Ulf Starefeldt 

 

AuD § 57, forts. 

 

I en utredning som ett annat kommunalt bostadsbolag genomfört framgår att 

undantaget i LUK som SABO tidigare rekommenderat allmännyttan att 

åberopa fortfarande är giltigt. Men eftersom större privata 

kommunikationsoperatörer och tjänsteleverantörer kritiserat kommunala 

bostadsbolag för att nyttja detta undantag rekommenderar utredaren att en 

upphandling genomförs. Utredaren ser inget hinder i att det kommunala 

stadsnätet deltar i upphandlingen. 
 

Arvidsjaurstadsnät tillsammans med IT Norrbotten som Stadsnäts Operatör 

avser naturligtvis att delta i upphandlingen. 
 

För år 2019 bör Arvidsjaurstadsnät kunna redovisa ett resultat nära 0 kr.  

Beroende på utfallet av Arvidsjaurhems upphandling kan framtida resultat 

påverkas negativt. 

 

_____ 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

 
Utdragsbestyrkande 
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Lägesrapport 

 – 18+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till; 

. Christina Eliasson 

. Matts Good 

. 

AuD § 58 Dnr 00173/2016 133 

 Dnr 00001/2019 101 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2016-10-24 beslutat att en lägesrapport 

av internbudget, avvikelser samt budget för 2017 rörande HVB samt 18+ 

ska redovisas till varje arbetsutskott. 

 

Christina Eliasson informerar om följande; 
 

En av ungdomarna skrevs ut i juni på grund av flytt för studier. Från augusti 

till november kommer det att vara 15 ungdomar inskrivna.  
 

Personal: 2,25 tjänster som handledare 2019 april – september. Från april 

påbörjades neddragning av personal i verksamheten för att i slutet av året bli 

1,0 tjänst. 
 

Schemaförändringar med minskade öppettider pågår utifrån neddragningar 

av personal. Verksamheten har varit stängd under tre veckor i juli. 

 

_____ 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Heltidsresan 
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projekt - Kommunal och 
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Beslutet skickas till: 

. HR-chef 

. Kommunal 

 

AuD § 59 Dnr 00001/2017 101 

 

HR-chef Åsa Fjällman lämnar följande lägesrapport; 
 

Heltidsresan gäller för kommunals avtalsområde och tillsvidare anställda 

Handlingsplanen har reviderats och arbete utifrån den fortgår. Under 2019 

så ska barn och utbildning (skolan) annonser alla nya tillsvidaretjänster på 

heltid. Och erbjuda redan tillsvidareanställda som arbetar deltid 

heltidstjänster. 

 

Resultat av enkät utskickad till deltidsanställda. 

 

_____ 

 

 

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 

  



Bilaga till kommunstyrelsens arbetsutskotts delegationsprotokoll 2019-08-27 § 59. 1(4) 

 

Heltidsresan 2019 

 

Vid vilken förvaltning arbetar du? 

Namn  Antal  %  

Social förvaltningen  40  67,8  

Barn och utbildningsförvaltningen  10  16,9  

Samhällsbyggnads förvaltningen  9  15,3  

Total  59  100  

 

 

Svarsfrekvens  

100% (59/59)  

 

 

 
Ditt kön? 

Namn  Antal  %  

Man  5  8,5  

Kvinna  54  91,5  

Total  59  100  

 

 

Svarsfrekvens  

100% (59/59)  

 

 

 
 

  



 2(4) 

Din ålder? 

Namn  Antal  %  

Under 25 år  0  0  

25-35 år  6  10,2  

36-45 år  11  18,6  

46-55 år  20  33,9  

56 år och uppåt  22  37,3  

Total  59  100  

 

 

Svarsfrekvens  

100% (59/59)  

 

 

 
Vad är din sysselsättningsgrad? 

Namn  Antal  %  

Under 50 %  0  0  

50-74 %  12  20,3  

75-100 %  47  79,7  

Total  59  100  

 

 

Svarsfrekvens  

100% (59/59)  

 

 

 
  



 3(4) 

Har du själv valt att arbeta deltid? 

Namn  Antal  %  

Ja  53  89,8  

Nej  7  11,9  

Total  60  101,7  

 

 

Svarsfrekvens  

100% (59/59)  

 

 

 
Om ja, av vilken anledning har du valt att gå ner i arbetstid? 

Namn  Antal  %  

Familjesituation  12  23,5  

Fritid  14  27,5  

Hälsoskäl  30  58,8  

Arbetsmiljö  11  21,6  

Total  67  131,4  

 

 

Svarsfrekvens  

86,4% (51/59)  

 

 

 
 

  



 4(4) 

Beskriv med max 3 ord vad skulle få dig att kunna/vilja arbeta heltid.  

Mindre barngrupper, mer personal på avd.  

Mindre barngrupp  

Att få vila en stund efter mitt arbete och jobba på kvällen.  

Jag orkar inte jobba heltid, vet ej vad som skulle få mig att jobba heltid.  

Att jourtiden som vi har på natten räknas som arbetstid.  

Arbetstidsförkortning.  

Arbetstidsförkortning.  

Fast schema och att själv kunna påverka när tiden läggs. Ohållbart att jobba 25% via förfrågningar från 

poolen. Ohållbart att inte kunna planera med jobb och skola för barnen.  

Jag jobbar 98% och skulle eventuellt kunna jobba 100% om det var på samma arbetsplats. När jag tänker är 
jag nöjd med 98 %.  

Orkar ej arbeta heltid.  

Om jag var frisk.  

Bättre hälsa och ork.  

Ny fot.  

Riktigt bra lön och ett bra schema med långa ledigheter.  

6 timmars arbetsdag- heltidslön  

6 timmars arbetsdag med heltidslön.  

Så länge jag jobbar natt, kommer jag inte vilja jobba heltid. Jag jobbar natt pga att det passar mig och min 
familj bäst.  

Inget i nuläget.  

Arbetstidsförkortning.  

Erbjudande om heltidsjobb.  

Bra hälsa.  

Bättre hälsa.  

Om jag blir frisk.  

I dagsläget ingenting.  

Kan prova kanske att jobba 70%om kroppen orkar.  

Vill jobba heltid.  

I dagsläget känns det inte aktuellt.  

Vet ej.  

Inget i dagsläget.  

Jobbar 77% natt. Är nöjd med det. Kan tänka mig att ta någon extranatt då och då, men är ej intresserad av 
att jobba heltid natt.  

Ingenting.  

Jag arbetarnatt och det är svårt att jobba heltid natt. En arbetstids förkortning skulle vara bättre. Behöver en 

ledig vecka för att återhämta sig.  

Är så nöjd med som det är nu, vi får välja själv hur mycket vi vill jobba. Jobba natt passar det bra att ha 

valmöjlighet.  

Jobbar natt och passar bra att inte arbeta 100%, är bra som det är nu att vi väljer själv.  

Bra som det är. Möjlighet att jobba heltid om man vill och möjlighet till deltid för att orka jobba längre.  

När min hälsa/ork blir bättre.  

Arbetstidsförkortning, Högre lön, Bättre arb.tider=vårdtyngd  

6 timmars arbetstid med bibehållen lön. Bort med alla städ, bort med delade turer. Mindre helger.  

Om heltid innebar 6 timmars arbetsdagar.  

6 timmars arbetsdag. Inga delade turer.  

Nya fötter.  

6 h arbetsdagar för heltidsarbete.  

6 timmars arbetsdag.  

______ 
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Information från HR-

enheten 
 

AuD § 60 Dnr 00001/2019 101 

 

HR-chef Åsa Fjällman lämnar följande lägesrapport: 

 

Sjukstatistik 

2018-01-01--2018-03-31   6,68% 

2018-01-01--2018-06-30   6,06% 

2019-01-01--2019-03-31   6,37% 

2019-01-01--2019-06-30   5,98% 

 

Tvisteförhandling 

2018: 2 st 

2019: 2 st (hittills) 

 

Omställningsfonden 

48 3157 kronor är den summa som kommunen fick möjlighet att använda till 
kompetenshöjning. 
 

Åtgärder som godkänts av omställningsfonden  

 C-körkortsutbildning och YKB - Samhällsbyggnadsavdelningen 

 Specialkost – Kostenheten  

 Teckenspråk, Hot och våld och självskadebeteende - AFF 

 Utbildning av administration - Överförmyndarverksamheten 

 Rehabiliterande förhållningssätt - Bryggan  

 Pension- och arbetsrättsutbildning - HR-enheten 

 B 96 körkort och C-körkort - Räddningstjänsten 

 Sårvårdsutbildning - Hälso och sjukvård 

 Dödsboanmälan, familjerätt, budget och skuldrådgivning - IFO 

 

Arbetet fortlöper och målsättningen är att alla pengar ska förbrukas inom 

utsatt tid. Samtliga åtgärder och förslag är framtagna tillsammans med 

fackliga representanter. 

 

_____ 

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 
 

Utdragsbestyrkande 

 

  



 

 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott - delegering 2019-2022 
 

 

 

Sammanträde: 2019-08-27 

 

 

 
Ordinarie ledamöter: 

 § § §  

Namn Närvarande Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

 1 Sara Lundberg 1          

 2 Marcus Lundberg 1          

 3 Margoth Holmqvist 1          

 4 Leif Andersson -          

 5 Kristina Bäckström -          

 

 
Ersättare: 

 § §  §  

Namn Närvarande Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

 1 Lena Karlsson -          

 2 Johan Lundgren -          

 3 Britt-Inger Hedman -          

 4 Martin Nilsson 1          

 5 Ann-Karin Sörmo 1          
 

 5          
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